
  
 

Skolebestyrelsesmøde 

Torsdag den 16. juni 2022, Kl. 17.00 –19.30  

Deltagere: 

 
 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 

Karen Markvard Martensen, Kåre Buje, Maria 
Jelstrup Munk, Maggi Møller Knudsen (kom kl 

18.30), Maria Bagger Grell, Pernille Bech 
Wulff, Lene Kjer Rasmussen, Naja Kinch Sohn 

 

Elevråd: Hanna og Mads 8NB 
 

Ledelse/medarbejder: 
Bjarne Oppelstrup, Jesper Boysen, Kamilla 
Burla, Maria Kongsvad, Nicolai Kjeldbjerg de 

Vries, Bettina Jansen 
 

Afbud: Lene Kjer Rasmussen, Maria Jelstrup, 
Kåre Buje, Hanna, Mads, Pernille Wulff 
 

1. Ordstyrer 
 

Kl. 17:00 – 17:05 
 

Naja 

2. Godkendelse af dagsorden 
 
Kl. 17:05 – 17:10 

 

 

3. Meddelelser ved: 

a) eleverne 
b) medarbejderne 
c) ledelsen 

d) KKFO 
e) formanden 

 
     Kl. 17:10 – 17:30 
 

 

a)  Intet 

b) Der ønskes en debat om skolens 
mobilpolitik. Punkt til SB møde. 

 
Der er bekymring blandt 
medarbejderne for det stigende antal 

børn i vanskeligheder/sårbare børn, 
set i relation til skolens forringede 

økonomi/ressourcer. I forlængelse 
heraf ses i stigende grad forældre som 
stiller spørgsmål ved lærernes 

dispositioner. 
       

c) Der opleves en ret stor 
personaleudskiftning blandt lærerne i 
specialklasserækken i øjeblikket. Det 

presser de tilbageblevne og er 
sandsynligvis en efterdønning af 

trivselsproblematikken, specielt i 
spec.kl.række. 
Det er rigtig svært at rekruttere nye 

lærere, da vi er i skarp konkurrence 



med andre specialskoler, som nu 

udbygges. 
Der er konstitueret en afdelingsleder til 

spec.kl.rækken frem til 31/12. Starter 
28/6. Har været ansøger til stillingen 
tidligere, men prøver det af nu, og vil 

måske søge stillingen senere. 
Der er afsluttende samtaler omkring 

souschef stillingen i uge 25, med 3 
kvalificerede ansøgere. 
Vi ser frem til at ledelsen 

kan aflastes. 
d) Maj-børnenes forløb har været 

opkvalificeret i år, og vækker glæde 
fra forældre. Kommunikationen er 
blevet bedre og der er stor tilfredshed. 

Der er ansættelses samtaler til 
pædagog og medhjælper stilling i uge 

26. 
Der rykkes intensivt hos Kbh 

ejendomme for at opfylde deres 
vedligeholdelses forpligtigelse. Vi har 
flere indgangspartier omkring 

afd.Lillehøj som er ret forfaldne. 

e) "N/A". 
 
 
 

 
    

4. Økonomi – udmeldt besparelse i 
KBH 2022 – skal effektueres nu 

 
Drøftelse / beslutning 
 

Kl. 17:30 – 17:55 
 

  
Der er udmeldt en ret stor besparelse pga. 

stor stigning i visitationen til specialområdet. 
Samlet skal skolen bespare ca 720.000 i 
indeværende budgetår, som skal effektueres 

nu. 
Der har været drøftelser i ledelsen og MED 

om hvor pengene skal findes. 
 

Vi diskuterede forskellige mulige områder der 
kunne skæres på, bl.a vikardækningen, og vi 

arbejder videre med det i det nye skoleår. 
 

 

 

5. agfordeling for 2022/2023 

 
Orientering / godkendelse 
 

Kl. 17:55 – 18:10 
 

To processer almen og special: 

I Almen er Fagfordelingen godt i proces. 
Alle klasser får besked om deres lærere inden 

sommerferien. 
Der efterspørges tid til at gamle traditioner 
genoptages, specielt i indskoling. 

 
Special er meget bagud pga manglende 

lærerkræfter. Der er nu taget fat på en 
proces hvor Bjarne og Kamilla holder møder 



med de enkelte team, for at hjælpe 

processen videre. 
I takt med nyansættelser falder tingene på 

plads.  
 
 

6. Årshjul for SB 2022 / 2023 
 

Drøftelse / godkendelse 
 

Kl. 18:10 – 18:30 
 

Vedlagt bilag – udkast til årshjul med datoer 
 

Mødet 2/3-2023 bliver fællesmøde med 
forældrerådet i KKFO almen Bjerget. 

 
Mødet d. 22/11 flyttes til d. 24/11. 
Mødet d. 14/6-23 flyttes 12/6-23 

 

SB besluttede, at evaluering af 

udskolingsmodel skulle på årshjulet.  
 

 

 

Pause 

 
Kl. 18:30 – 18:40 
 

 

7. Forældremøder efter sommer 
Hvem dækker årgangene? 

Hvad skal SBs budskaber være? 
 
Drøftelse og beslutning 

 
Kl. 18:40 – 19:00 

 

Der diskuteres i hvor høj grad/på hvilke 
årgange forældrebestyrelsesmedlemmer skal 

være til stede på forældremøder, da det er et 
meget ressourcekrævende tiltag. 

Det besluttes, at prioritere 0.årgang, 
7.årgang og specialkl. Række. 

8. Evaluering af SB-året 2021 / 2022 

 
Drøftelse  
 

Kl. 19:00 – 19:25 
 

Der blev taget en runde hvor alle gav deres 

mening til kende. 
Det foreslås at nedtone arbejdet med SB 
fokus, for at lægge flere kræfter i arbejdet 

med principper, da det er her der sættes en 
retning. 

Det nævnes, at det er vigtigt at prioritere 
tiden/ressourcerne i SB. Færre opgaver kan 
bedre gennemarbejdes, hvilket giver større 

tilfredshed.  

9. Evt. 

 
Kl. 19:25 – 19:30 

Eval. Sidste skoledag (Naja)  

Modellen for 9.kl sidste skoledag bliver 
justeret til næste år. 

SB beder om en orientering, når næste års 
planlægning er på plads. 

 
Bjarne orienterede om to klagesager. 
 

Tak til afgående bestyrelsesmedlemmer for 
deres store arbejde og engagement.  

 

 

Herefter: fællesspisning, afsked med afgående medlemmer og god sommer 


